
PROTOKÓŁ NR XXVII.2020 
RADY MIEJSKIEJ W BLACHOWNI 

z dnia 29 października 2020 r. 
z obrad XXVII Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w Sali Konferencyjnej Ochotniczej Straży Pożarnej w Blachowni 
przy Placu Wolności nr 2 

 

Sesji Przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Blachowni Paweł Hreczański 

w sesji uczestniczyło 15 Radnych, co stanowi 100 % ustawowego składu Rady 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 
Burmistrz Blachowni – Sylwia Szymańska, 
Sekretarz Gminy – Dariusz Wojciechowski, 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych. 
2. Lista osób zaproszonych. 
3. Uchwała Nr 161/XXVII/2020 w sprawie uchwalenia regulaminu dofinansowania kosztów 

poniesionych na modernizację źródeł ciepła budynków indywidualnych z terenu Gminy 
Blachownia, realizowanych w ramach Programu Ograniczenia Niskiej Emisji na terenie gminy 
Blachownia. 

4. Uchwała Nr 162/XXVII/2020 w sprawie podjęcia przez Gminę Blachownia działalności 
w zakresie telekomunikacji. 

5. Uchwała Nr 163/XXVII/2020 w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa 
drogowego dróg publicznych będących w zarządzie Gminy Blachownia na cele niezwiązane z 
budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. 

6. Uchwała Nr 164/XXVII/2020 w sprawie podatku od nieruchomości na 2021 rok. 
7. Uchwała Nr 165/XXVII/2020 w sprawie zmiany w budżecie Gminy Blachownia na rok 2020. 
8. Uchwała Nr 166/XXVII/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na rok 2020. 
9. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków.  

 
PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Przedstawienie informacji o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

5. Przedstawienie informacji międzysesyjnej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu dofinansowania kosztów poniesionych na 

modernizację źródeł ciepła budynków indywidualnych z terenu Gminy Blachownia, 

realizowanych w ramach Programu Ograniczenia Niskiej Emisji na terenie gminy Blachownia. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie podjęcia przez Gminę Blachownia działalności 

w zakresie telekomunikacji. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg 

publicznych będących w zarządzie Gminy Blachownia na cele niezwiązane z budową, 

przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości na 2021 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie Gminy Blachownia na rok 2020. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na rok 2020. 

12. Zamknięcie obrad Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

Streszczenie przebiegu obrad 

Ad pkt. 1 

Otwarcie obrad sesji. 



Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański otwierając obrady XXVII Sesji przywitał radnych 

i wszystkich przybyłych gości. 

Stwierdził, że w sesji uczestniczyło15 radnych (w tym 6 radnych brało udział w sesji zdalnie przy 

użyciu środków komunikacji elektronicznej). 

Kworum niezbędne do prowadzenia obrad sesji Rady Miejskiej w Blachowni zostało osiągnięte. 

Umożliwia to przeprowadzenie ważnych wyborów oraz podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Ad pkt. 2 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

głosowanie Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

jednostka Rada Miejska w Blachowni 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 29 października 2020 r. 

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Na Sali obecnych 9 radnych, 6 radnych uczestniczyło zdalnie. 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagmat Barbara ZA 

2 Bernat Małgorzata ZA 

3 Borek Tadeusz ZA 

4 Borycka Katarzyna ZA 

5 Czech Tomasz ZA 

6 Czerwik Krzysztof ZA 

7 Gajzner Ewelina ZA 

8 Hreczański Paweł ZA 



9 Kolman Renata ZA 

10 Kułakowski Marek ZA 

11 Rećko Tomasz ZA 

12 Rogut Jacek ZA 

13 Szczepaniak Sebastian ZA 

14 Szkurłat Jerzy ZA 

15 Wącław Dariusz ZA 

Ad pkt. 3 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków w składzie Radna Małgorzata Bernat, Radny Jerzy Szkurłat, 
Radny Dariusz Wącław. 

Radna Małgorzata Bernat (radna wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Radny Jerzy Szkurłat (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Radny Dariusz Wącław (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

głosowanie Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków w składzie Radna 
Małgorzata Bernat, Radny Jerzy Szkurłat, Radny Dariusz 
Wącław. 

jednostka Rada Miejska w Blachowni 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 29 października 2020 r. 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie. 

Na Sali obecnych 9 radnych, 6 radnych uczestniczyło zdalnie. 

Wyniki imienne 

lp nazwisko Imię głos 

1 Bagmat Barbara ZA 



2 Bernat Małgorzata ZA 

3 Borek Tadeusz ZA 

4 Borycka Katarzyna ZA 

5 Czech Tomasz ZA 

6 Czerwik Krzysztof ZA 

7 Gajzner Ewelina ZA 

8 Hreczański Paweł ZA 

9 Kolman Renata ZA 

10 Kułakowski Marek ZA 

11 Rećko Tomasz ZA 

12 Rogut Jacek ZA 

13 Szczepaniak Sebastian ZA 

14 Szkurłat Jerzy ZA 

15 Wącław Dariusz ZA 

Ad pkt. 4 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska przedstawiła informację o złożonych oświadczeniach 
majątkowych, przez sekretarza gminy, skarbnika gminy, kierowników jednostek organizacyjnych 
gminy oraz osoby wydającej decyzje administracyjne w imieniu burmistrza (informacja stanowi 
załącznik do protokołu), 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański przedstawił informację o złożonych przez radnych 
oświadczeniach majątkowych (informacja stanowi załącznik do protokołu), 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marek Kułakowski przedstawił informacje Wojewody Śląskiego 
o złożonych oświadczeniach majątkowych przez Przewodniczącego Rady i Burmistrza Blachowni 
(informacja stanowi załącznik do protokołu), 

 

Ad pkt. 5 

Przedstawienie informacji międzysesyjnej. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska poinformowała, że zarządzeniem Nr OR.0050.194.2020 
z dnia 29 października 2020 roku Zarząd Mieniem Komunalnym w Blachowni został wyznaczony 
do wykonania kary ograniczenia wolności oraz prac społecznie użytecznych w 2021 roku. 

Ponadto przedstawiła informacje o pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym. (informacja 
stanowi załącznik do protokołu). 

 
Ad pkt. 6 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu dofinansowania kosztów poniesionych 
na modernizację źródeł ciepła budynków indywidualnych z terenu Gminy Blachownia, 
realizowanych w ramach Programu Ograniczenia Niskiej Emisji na terenie gminy Blachownia. 



 
Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Dariusz Wacław odczytał projekt uchwały. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały.   
Zmiana regulaminu jest odpowiedzią na wnioski składane do Urzędu Miejskiego przez mieszkańców. 
Dotyczy zmiany sposobu naboru wniosków, od 2021 roku nabór będzie odbywał się w trybie ciągłym 
roku, to jest od 1 stycznia do 30 września. Mieszkaniec po pozytywnej weryfikacji wniosku, 
podpisaniu umowy o dofinansowanie będzie miał 60 dni na rozliczenie wniosku. Jeżeli tego nie zrobi 
w terminie to będzie można rozpatrywać kolejny wniosek.  
Wnioski nierozpatrzone w danym roku kalendarzowym będą rozpatrywane w pierwszej kolejności 
w następnym roku bez prawa do odsetek za zwłokę.  
Będzie możliwość skorzystania z dofinansowania wymiany źródła ogrzewania na źródło elektryczne. 
Dotychczas tego nie było, a spełnia ona wymogi niskiej emisji, dlatego postanowiliśmy takie zmiany 
dofinansować. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu 
dofinansowania kosztów poniesionych na modernizację 
źródeł ciepła budynków indywidualnych z terenu Gminy 
Blachownia, realizowanych w ramach Programu 
Ograniczenia Niskiej Emisji na terenie gminy Blachownia. 

jednostka Rada Miejska w Blachowni 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 29 października 2020 r. 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 93.33 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

1 6.67 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Uchwała Nr 161/XXVII/2020 w sprawie uchwalenia regulaminu dofinansowania kosztów 
poniesionych na modernizację źródeł ciepła budynków indywidualnych z terenu Gminy Blachownia, 
realizowanych w ramach Programu Ograniczenia Niskiej Emisji na terenie gminy Blachownia została 
podjęta większością głosów.  
Na Sali obecnych 9 radnych, 6 radnych uczestniczyło zdalnie. 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagmat Barbara ZA 

2 Bernat Małgorzata ZA 

3 Borek Tadeusz ZA 



4 Borycka Katarzyna ZA 

5 Czech Tomasz ZA 

6 Czerwik Krzysztof ZA 

7 Gajzner Ewelina ZA 

8 Hreczański Paweł ZA 

9 Kolman Renata WSTRZYMAŁA SIĘ 

10 Kułakowski Marek ZA 

11 Rećko Tomasz ZA 

12 Rogut Jacek ZA 

13 Szczepaniak Sebastian ZA 

14 Szkurłat Jerzy ZA 

15 Wącław Dariusz ZA 

Ad pkt. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie podjęcia przez Gminę Blachownia działalności w zakresie 
telekomunikacji. 
Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Dariusz Wacław odczytał projekt uchwały. 
Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały.  
 
Radni gmin Subregionu Północnego Województwa Śląskiego powołali Stowarzyszenie jednostek 
samorządu terytorialnego, które jest kontynuacją współpracy rozpoczętej na etapie realizacji projektu 
E-powiat. W konsekwencji realizacji projektu, który się zakończył gminy, które na swoim terenie mają 
infrastrukturę telekomunikacyjną powołały Stowarzyszenie. Zgodnie z zapisami decyzji Komisji 
Europejskiej należało wyłonić opera infrastruktury, sieć szerokopasmowa w regionie częstochowskim 
w wyniku projektu została wykonana. Niestety z powodu braku zainteresowania ze strony 
operatorów telekomunikacyjnych za zgodą Komisji Europejskiej Stowarzyszenie podjęło decyzję, że 
każda gmina podejmie działania konieczne do uzyskania wpisu do rejestru jednostek samorządu 
terytorialnego. Wpisu pozwalającego wykonywać działalność w zakresie tej telekomunikacyjnej. 
Uchwała jest uchwałą, którą podejmuje wszystkie gminy, które w chwili obecnej znajdują się 
w Stowarzyszeniu. Uchwała pozwoli, że każda gmina na swoim terenie będzie operatorem 
infrastruktury telekomunikacyjnej.  
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie podjęcia przez Gminę 
Blachownia działalności w zakresie telekomunikacji. 

jednostka Rada Miejska w Blachowni 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 29 października 2020 r. 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 



status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Uchwała Nr 162/XXVII/2020 w sprawie podjęcia przez Gminę Blachownia działalności w zakresie 
telekomunikacji została podjęta jednogłośnie. 
Na Sali obecnych 9 radnych, 6 radnych uczestniczyło zdalnie. 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagmat Barbara ZA 

2 Bernat Małgorzata ZA 

3 Borek Tadeusz ZA 

4 Borycka Katarzyna ZA 

5 Czech Tomasz ZA 

6 Czerwik Krzysztof ZA 

7 Gajzner Ewelina ZA 

8 Hreczański Paweł ZA 

9 Kolman Renata ZA 

10 Kułakowski Marek ZA 

11 Rećko Tomasz ZA 

12 Rogut Jacek ZA 

13 Szczepaniak Sebastian ZA 

14 Szkurłat Jerzy ZA 

15 Wącław Dariusz ZA 

Ad pkt. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg 
publicznych będących w zarządzie Gminy Blachownia na cele niezwiązane z budową, przebudową, 
remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Dariusz Wacław odczytał projekt uchwały. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 
W czerwcu 2020 roku podejmowana była praktycznie taka sama uchwała dotyczącą stawek za zajęcie 



pasa drogowego. Nadzór Prawny wniósł zastrzeżeń do uchwały i unieważnił ją. W związku z tym 
po konsultacjach z Nadzorem Prawnym istnieje konieczność podjęcia nowej uchwały. 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 

Radny Marek Kołakowski zapytał czy opłata za zajęcie pasa drogowego dotyczy również usług 
handlowych? Czy osoba, która przyjeżdża z drewnem staje na chodnik w pasie drogowym wnosi 
opłatę czy nie?  

Radca Prawny Agnieszka Glińska nie wnosi się opłata za zajęcie pasa drogowego w celu dostarczenia 
zamówionych przez mieszkańców  rzeczy np. lodówki. 

Radny Marek Kołakowski poinformował, że chodzi o handel np. w piątki w soboty. Handlujący 
drewnem stoją wzdłuż chodnika i żadnych opłat nie ponoszą.  Już dawno prosił o to żeby wszyscy 
handlowali na rynku.  

Radca Prawny Agnieszka Glińska odpowiedziała, że uchwała dotyczy również osób handlujących 
na chodniku. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek 
opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg publicznych 
będących w zarządzie Gminy Blachownia na cele 
niezwiązane z budową, przebudową, remontem, 
utrzymaniem i ochroną dróg. 

jednostka Rada Miejska w Blachowni 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 29 października 2020 r. 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 80 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

3 20 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Uchwała Nr 163/XXVII/2020 w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego 
dróg publicznych będących w zarządzie Gminy Blachownia na cele niezwiązane z budową, przebudową, 
remontem, utrzymaniem i ochroną dróg została podęta większością głosów.  
Na Sali obecnych 9 radnych, 6 radnych uczestniczyło zdalnie. 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagmat Barbara ZA 

2 Bernat Małgorzata ZA 

3 Borek Tadeusz ZA 



4 Borycka Katarzyna ZA 

5 Czech Tomasz ZA 

6 Czerwik Krzysztof ZA 

7 Gajzner Ewelina ZA 

8 Hreczański Paweł ZA 

9 Kolman Renata WSTRZYMAŁA SIĘ 

10 Kułakowski Marek ZA 

11 Rećko Tomasz ZA 

12 Rogut Jacek WSTRZYMAŁ SIĘ 

13 Szczepaniak Sebastian WSTRZYMAŁ SIĘ 

14 Szkurłat Jerzy ZA 

15 Wącław Dariusz ZA 

Ad pkt. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości na 2021 rok. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Dariusz Wacław odczytał projekt uchwały. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 
Ze względu na trudna sytuację związana z pandemią doszliśmy do wniosku, ze w przyszłym roku 
stawki opłat podatku nie ulegną zmianie.  
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości na 
2021 rok. 

jednostka Rada Miejska w Blachowni 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 29 października 2020 r. 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 



Uchwała Nr 164/XXVII/2020 w sprawie podatku od nieruchomości na 2021 rok została podjęta 
większością głosów.  
Na Sali obecnych 9 radnych, 6 radnych uczestniczyło zdalnie. 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagmat Barbara ZA 

2 Bernat Małgorzata ZA 

3 Borek Tadeusz ZA 

4 Borycka Katarzyna ZA 

5 Czech Tomasz ZA 

6 Czerwik Krzysztof ZA 

7 Gajzner Ewelina ZA 

8 Hreczański Paweł ZA 

9 Kolman Renata ZA 

10 Kułakowski Marek ZA 

11 Rećko Tomasz ZA 

12 Rogut Jacek ZA 

13 Szczepaniak Sebastian ZA 

14 Szkurłat Jerzy ZA 

15 Wącław Dariusz ZA 

Ad pkt. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie Gminy Blachownia na rok 2020. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Dariusz Wacław odczytał projekt uchwały. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 
W związku z tym, że zbliżamy się do końca roku budżetowego konieczne jest podjęcie uchwały 
„czyszczącej budżet”. W bieżącym roku na pewno nie otrzymamy środków na budowę kanalizacji i nie 
otrzymamy dotacji na odnawialne źródła energii. Projekt, który był składany do dofinansowania 
w ramach projektu partnerskiego w Gminie Blachownia, Poczesna i Poraj. Ostatecznie jak sprawa 
projektu się zakończy, jeszcze nie wiemy. Mamy jedynie wiedzę, że w tym roku na ten cel środków 
nie będzie. Dlatego musimy wyprowadzić z budżetu kwotę 7 258 023 zł 56 gr. 
Wyprowadzamy realizację zadania kompleksowy program sieci wodnokanalizacyjnej w Gminie 
Blachownia i wyprowadzamy zadanie odnawialne źródła w Gminie Blachownia, Poczesna i Poraj. 
Musimy zwiększyć środki na wydatki dotyczące gospodarki odpadami komunalnymi, po 
przeanalizowaniu faktur i kosztów, które ponosimy (dodatkowo do kupiliśmy kosze na śmieci) wiemy, 
że wydatki do końca roku wzrosną 630 000 zł.  
Zmniejszamy wydatki na promocję Gminy o sto tysięcy złotych. Nie organizowaliśmy imprezy 
w związku z tym wydatki spadają.  



Zmniejszamy wydatki na zakup działki w Cisiu. Na dzień dzisiejszy działki kupować nie będziemy. 
Zmniejszamy również wydatki na zakup sprzętu komputerowego o 441 000 zł, który był przeznaczony 
do Urzędu Miejskiego, do Zarządu Mienia Komunalnego i do Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
zakupu w tym roku  nie będziemy realizować. 
W zakresie ochrony zdrowia zwiększamy wydatki na budowę tężni o 11 000 zł, ponieważ trzeba było 
w trakcie realizacji inwestycji zrobić jeszcze dodatkowe przyłącza.  
 
W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 
Radna Renata Koleman zapytała o dopłatę 630 000zł do śmieci. Gminie nie wolno dopłacać 
do śmieci. W przypadku kalkulacji, która była robiona, jeżeli zamierzaliśmy kupić pojemniki 
to powinny być skalkulowane w cenie śmieci. Zapytała, co się kryje w kwocie 630 000 zł, czy to, aby 
nie jest aneksowana umowa, o której się mówiło na sesji (na której podnosiliśmy opłaty za śmieci)? 
Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że nie ma aneksu do umowy. Cały czas 
obowiązuje ta stawka, która została ustalona wtedy, kiedy podnosi liśmy opłatę za śmieci. 
Wprowadzono szereg ulg dla mieszkańców. Nie wszyscy mieszkańcy wnoszą opłaty za śmieci. Stawka 
opłat za śmieci w Gminie Blachownia nie jest najwyższa. Wszystkie Gminy dookoła stawkę mają 
wyższą. Po przeanalizowaniu ilości śmieci w naszej gminie w poszczególnych miesiącach oraz dochody 
z tego tytułu musimy o 630 000 zwiększyć środki na ten cel.  
Nie był aneksu do umowy, żadnych dodatkowych opłat gmina w tym zakresie nie ponosi. Jeśli chodzi 
o kosze na śmieci nie były one ujęte w umowie. Podjęliśmy tą decyzję między innymi, dlatego żeby 
argument dotyczący podniesienia opłat za śmieci firmie wytrącić. Były pisma składane, była 
prowadzona korespondencja w celu podniesienia stawki. Niemniej jednak tej stawki nie podnieśliśmy 
argumentują to, że mamy już swoje kosze. Po przeanalizowaniu wiemy, że takiej kwoty brakuje. 
Radna Renata Kolman zapytała ile kosztowały pojemniki? 
Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że dokładnie nie pamiętam, ale to było jakieś 
230, 250 tyś. Można się dopytać w Zarządzie Mieniem Komunalnym. Był przeprowadzony przetarg  
informacja znajduje się w BIP.  
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie Gminy 
Blachownia na rok 2020. 

jednostka Rada Miejska w Blachowni 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 29 października 2020 r. 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 80 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 2 13.33 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

1 6.67 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Uchwała Nr 165/XXVII/2020 w sprawie zmiany w budżecie Gminy Blachownia na rok 2020 została 
podjęta większością głosów. 
Na Sali obecnych 9 radnych, 6 radnych uczestniczyło zdalnie. 

Wyniki imienne 



lp nazwisko imię głos 

1 Bagmat Barbara ZA 

2 Bernat Małgorzata ZA 

3 Borek Tadeusz ZA 

4 Borycka Katarzyna ZA 

5 Czech Tomasz ZA 

6 Czerwik Krzysztof ZA 

7 Gajzner Ewelina ZA 

8 Hreczański Paweł ZA 

9 Kolman Renata PRZECIW 

10 Kułakowski Marek ZA 

11 Rećko Tomasz ZA 

12 Rogut Jacek WSTRZYMAŁ SIĘ 

13 Szczepaniak Sebastian PRZECIW 

14 Szkurłat Jerzy ZA 

15 Wącław Dariusz ZA 

Ad pkt. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na rok 2020. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Dariusz Wacław odczytał projekt uchwały. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 
Zmiany w Wieloletniej Prognozie finansowej są konsekwencją zmian, które przed chwilą państwo 
podejmowaliście w ramach uchwały budżetowej. 
W 2020 roku zmniejsza się dochody gmin o dwa zadania: program sieci wodno-kanalizacyjnej 
i odnawialne źródła energii.  
Radna Renata Kolman zapytała, dlaczego zmniejsza się wydatki na oświetlenie ulic, co mamy 
rozumieć pod tym pojęciem? 
Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że ze względu oszczędności jest to kwestia 
rachunków za prąd. 
Radna Renata Kolman zapytała, dlaczego zmniejszam wydatki na realizację zadań inwestycyjnych 
dotyczących gospodarki ściekowej? 
Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że nie będzie realizowany projekt, ponieważ 
Gmina Blachownia w 2020 roku nie otrzyma dotacji. 
Radna Renata Kolman zapytała, dlaczego wpisana jest tylko kwota 130 000? 
Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że wydatki zostały podzielone. 
Radna Renata Kolman  kwota 3 742 500 jest wyprowadzana na każdy rok do 2025. 
Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska poinformowała, że musi być wyprowadzona z Wieloletniej 
Prognozy Finansowej w poszczególnych latach, ponieważ w tym roku nie otrzymaliśmy 



dofinansowania. Nie będziemy tej inwestycji realizować ale może się zdarzyć, że te środki 
dostaniemy, ponieważ składaliśmy wniosek.   
Radna Renata Kolman powiedziała, że robiliśmy pewne nakłady z tytułu projektów, które mają swoją 
moc. Czym nie moglibyśmy zrobić coś, co mamy przygotowane? Czy na przykład „wyrzucić” coś, co 
jest może mniej potrzebne, a pomyśleć o gospodarce ściekowej. 
Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że nie możemy zrobić kawałka kanalizacji, 
ponieważ kanał musi iść do oczyszczalni ścieków. Tak więc jeżeli się dało wyodrębnić jakiś odcinek 
to zrobiliśmy to np. budując kanalizacje między innymi na ulicy Chrobrego, Nowowiejskiej iw części 
Ostrów. Również kanalizacja w Cisiu będzie realizowana. Natomiast nie da się przeprowadzić kawałka 
kanalizacji w Łojkach. Nie możemy wybudować suchego kanału, który nie będzie miał początku 
i końca. 
Radna Renata Kolman prosiła, żeby zrobić chociaż jeden region w którym będziemy mogli wykonać 
połączenie całej kanalizacji. 
Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że nie jest to możliwe. Dokumentacja została 
zrobiona na całe Łojki, Ostrowy i Cisie. Udało się zmniejszyć inwestycje w Ostrowach do zakresu 
części, która została zrobiona. Jeżeli jest możliwość podłączyć odcinek to go realizujemy. Natomiast 
w Łojkach i części Ostrów są duże projekty i nie ma takiej możliwości, żeby przyłączyć jedną ulicę. 
Dokumentacja została przygotowana abyśmy mogli podejmować realizację tych zadań, które są 
możliwe do zrealizowania. Jest złożony wniosek, mamy dokumentację projektową, Gmina jest w 
krajowym programie oczyszczania ścieków, jest w Master planie. Narobiliśmy zaległości, które 
wcześniej nie były zrealizowane. Czekamy na środki. 
W tej chwili mamy dofinansowanie na kanalizacja w Cisiu, która będzie realizowana. 
Została wykonana dokumentacja na tak zwane „ptasie osiedle ”, która jest dołączona do dużego 
projektu, który złożyliśmy w ramach środków „covidowych”. 
Konsekwentnie w miarę pozyskiwania środków inwestycje będą realizowane.  
Natomiast tam gdzie się dało wybudować kanał i przyłączyć go do kanalizacji, która już istnieje to 
zostało zrobione, tak jak jest w przypadku ulicy Chrobrego, Piastów, Nowowiejskiej. Pozostałe odcinki 
kanalizacji (gdzie jest wykonana dokumentacja) muszą być podłączone do sieci. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański powiedział, że za chwilę będziemy pracować nad 
budżetem. Będzie czas żeby się nad tą kwestią pochylić.  
Radna Renata Kolman zapytała ile było przeznaczone na stanice, zdjęte jest 47 tyś. tyle co było 
przeznaczone na remont? 
Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że koszty stanicy był wyższy około 200 000zł. 
Zostały zrealizowane remonty dwóch budynków po północnej stronie zalewu. Modernizacja toalet 
nie została wykonana ze względu na brak środków. W związku z tym zostało zdjęte 46 000 to jest to 
co zostało po realizacji remontu tych dwóch budynków.  

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na rok 
2020. 

jednostka Rada Miejska w Blachowni 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 29 października 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 80 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 3 20 % oddanych głosów 15 100 % 



WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Uchwała Nr 166/XXVII/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na rok 2020 została 
podjęta większością głosów. 

Na Sali obecnych 9 radnych, 6 radnych uczestniczyło zdalnie. 

Wyniki imienne 

Ii8m  nazwisko imię głos 

1 Bagmat Barbara ZA 

2 Bernat Małgorzata ZA 

3 Borek Tadeusz ZA 

4 Borycka Katarzyna ZA 

5 Czech Tomasz ZA 

6 Czerwik Krzysztof ZA 

7 Gajzner Ewelina ZA 

8 Hreczański Paweł ZA 

9 Kolman Renata PRZECIW 

10 Kułakowski Marek ZA 

11 Rećko Tomasz ZA 

12 Rogut Jacek PRZECIW 

13 Szczepaniak Sebastian PRZECIW 

14 Szkurłat Jerzy ZA 

15 Wącław Dariusz ZA 

Ad pkt. 12 

Zamknięcie XXVII Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Blachowni zamknął XXVII 

Sesję Rady Miejskiej w Blachowni. 

 
Protokołowała 
 
Iwona Gawlik       Przewodniczący Rady Miejskiej  
 
                   Paweł Hrecząński 


